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征稿启事

Call for Contributions 

自由之声杂志（Voice of Liberation）于2025年创办于英国伦敦，致力于为海外华人异议者、流亡
者、思想者，尤其是旅英工商界人士提供一个自由开放的言论平台。我们正面向全球华语作者征稿，欢
迎投稿人文评论、政治观察、社会纪实、散文随笔等形式的原创稿件。
一、征稿内容方向
我们欢迎以下类型的文章（不限于）：
对中国政治、社会现象的批判性分析；
海外华人群体的纪实性报道；
政治思想、历史记忆的深度评论；
对保守主义、个人权利、市场经济等议题的理论探索；
具备文学价值的叙事散文、回忆录片段、狱中书信等。
二、投稿要求
原创首发，严禁抄袭、洗稿或AI直接生成内容；
字数建议：一般文章 2000-5000 字之间，长文可协商分期刊登；
请附作者署名方式（可用笔名）、简短个人简介（100字以内）；如涉及敏感信息，请注明是否可公开
作者身份；
支持中英文稿件，英文请使用英式拼写（British English）。
三、稿酬说明
目前本刊尚处于创刊初期，暂无固定稿酬制度，优秀稿件将酌情给予稿费支持，并重点推荐刊登于首页
位置及官方社媒平台。随着刊物发展，我们将建立稳定的稿酬体系，并优先考虑老作者、专栏合作。
四、投稿方式
请将稿件以 Word 或 PDF 格式发送至：voiceofliberationuk@gmail.com
邮件标题格式为：“投稿＋文章标题＋作者名”
我们将在7天内给出审稿反馈，逾期未回视为未采用。

Voice of Liberation is a London-based political commentary magazine founded in 2025. We are committed
to providing a free and open platform for Chinese dissenters, exiles, and thinkers in the diaspora—particularly
among professionals and entrepreneurs in the UK.
We are now calling for contributions from Chinese-language writers worldwide. We welcome original
submissions in the form of political commentary, cultural essays, investigative reports, personal narratives,
and literary non-fiction.

1. Areas of Interest
We welcome (but are not limited to) the following types of articles:
Critical analysis of Chinese politics and social realities;
In-depth reporting on overseas Chinese communities;
Essays on political theory, historical memory, and ideological reflection;
Explorations of conservatism, individual rights, and free-market principles;
Literary-quality prose: personal memoirs, prison writings, narrative essays.

2. Submission Guidelines
Submissions must be original and unpublished. Plagiarism, AI-generated content, or derivative rewriting is
strictly prohibited.
Suggested length: 2,000–5,000 words. Longer pieces may be published in instalments by arrangement.
Please include your preferred byline (real name or pseudonym) and a short bio (within 100 words).
If your identity is politically sensitive, please indicate whether your name can be published.
Submissions are accepted in both Chinese and English. English pieces should follow British spelling
conventions.

3. Payment
As a newly founded publication, we currently do not offer fixed remuneration. However, outstanding
contributions may receive honorariums and will be featured prominently on our homepage and social media
platforms.
As the magazine develops, we plan to establish a sustainable compensation model, with priority given to
returning writers and regular columnists.

4. How to Submit
Please send your manuscript in Word or PDF format to: voiceofliberationuk@gmail.com
Email subject line: “Submission + Article Title + Author Name”
We will respond within 7 days. If you do not hear from us by then, your submission may be considered
declined.
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本期作者、编辑、受访者简介

The Authors, Editors, and Interviewee

Timothy Huang，旅英异见者，独立政治评论人，社交媒体意见领
袖。毕业于伦敦大学学院（UCL），获法律与政治理论硕士学位，在
埃塞克斯大学获国际商法硕士学位，曾在北京作为律师执业。现为
《自由之声》杂志（Voice of Liberation）主编。

Timothy Huang is the founder and chief editor of Voice of
Liberation magazine. He is a Chinese dissident in the UK, an
independent political commentator, and a social media
influencer. He obtained an MA in Legal & Political Theory at
UCL and an LLM in International Business and Commercial
Law at the University of Essex. He was a lawyer practising
in Beijing before leaving China.

Yang Xinghua，《自由之声》杂志副主编，YD.CF现任CEO，大宗
商品及衍生品行业投资人，自由评论员，中国社会问题批判者。

Yang Xinghua is the Deputy Editor-in-Chief of Voice of
Liberation magazine, the current CEO of YD.CF, an investor
in the commodities and derivatives sector, an independent
commentator, and a critic of social issues in China. 

Christina Zhao，本期文章作者之一。她在来信中希望我们不要透露
她的身份信息。我们充分理解Christina在如今的言论环境下的考虑，
并尊重她的要求。 

Christina Zhao is one of the contributors to this issue. In her
message, she asked that we do not disclose any identifying
information about her. We fully understand Christina’s
concerns in today’s climate of public expression and will
respect her request.
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关注我们  Follow Us
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